
Benešov nad Ploučnicí  28.srpna 2013 

 

Finanční výbor 

 

Zpráva FV pro Radu města a zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí 

 

1, datum jednání FV : 11.červen 2013 

FV se sešel ohledně projednání plnění rozpočtu 2013, přehledu investičních akcí ve městě a 

projednání stanoviska k možnému zřízení zvláštního fondu dle doporučení „Výboru pro 

rozvoj a investiční priority města“. Jednání byla přítomna vedoucí odboru FP pí. Lenka 

Sluková. Po zvážení všech  možností FV v tuto chvíli nedoporučil založení zvláštního fondu . 

Odůvodnění:  Ve schváleném rozpočtu města je přímo počítáno s investičními akcemi, které 

budou financovány dle výsledků RUD a jsou přesně specifikovány v návrhu schváleného 

rozpočtu města na rok 2013. 

Přítomni : předsedkyně: Andrea Kulíková 

Členové: Jiří Zelený,  Hana Kolesová, Mgr. Jakub Zelený, Radek Provazník 

Host: Lenka Sluková 

 

2)Datum jednání FV a HIK  : dne 26. srpna 2013 

HIK projednala návrh na vyřazení majetku SDH Benešov nad Ploučnicí a majetku města. 

Majetek byl odvezen k likvidaci do sběrného dvora a vytříděn pro ekologickou likvidaci. 

FV byl seznámen s výsledkem hospodaření města za 1.pololetí 2013 dle jednotlivých kapitol 

dle informací a materiálů poskytnuté od vedoucí odboru FP pí.Lenky  Slukové. 

Členové byly informováni o výnosech sdílených daní za toto období oproti období leden – 

červen 2012 a o navýšení sdílených daní  o cca 15% při sestavování rozpočtu na rok 2013 a 

také o skutečnosti, že nebudou naplněny příjmy z prodeje pozemků a dále o fakturacích, 

které se uskutečnily následně během měsíce červenec  2013 ( most Sokolský vrch, hrací 

prvky na dětské hřiště, spoluúčast protipovodňový systém, chodník Bezručova ulice ). 

Dále bylo vysvětleno prozatímní nedostatečné plnění kapitoly „Lesy „ s ohledem na 

dlouhotrvající zimu  a vyššímu plnění kapitoly „Péče o veřejnou zeleň“, do této položky se 

započítává i odchyt psů a koček. 



FV by seznámen s informací, že město v tuto chvíli nebude zpracovávat komunitní plán a 

s rozborem rozpočtu Slunovratu 2013. 

 

 

Diskuze:  FV se zabýval situací ohledně dotace na opravu školy Nova a se zpracováním zprávy 

pro zastupitele Radka Leknera ohledně financování městského koupaliště, kde rozhodl, že si 

vyžádá zprávu o hospodaření  od ředitele Služeb města a vedoucí odboru FP paní Lenky 

Slukové, která již kontrolu prováděla a dále FV nebude zasahovat do sporů, které řeší PČR, 

neboť to není naprosto v kompetenci výboru. 

 

Přítomni: předsedkyně : Andrea Kulíková 

Členové: Jiří Zelený, Hana Kolesová, Mgr.Jakub Zelený, Radek Provazník 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


